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Saker til behandling 

169/12 Arkivdepot for eldre og avsluttet arkivmateriale frem til 1980 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 169/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet vedtar følgende: 

1. Ibestad kommune vedtar med hjemmel i arkivforskriftens § 5-1 og 
selskapsavtalens § 4, pkt. 3, om overføring av depotoppgaver til IKA Troms 
(IKAT).  

2. Kostnaden på kr 70 000 innarbeides i budsjettet for 2013 og 2014. 
3. Rådmannen får fullmakt til å inngå avtale.  

 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om at saken fremmes til kommunestyret. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg om at saken fremmes til kommunestyret ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune vedtar med hjemmel i arkivforskriftens § 5-1 og 
selskapsavtalens § 4, pkt. 3, om overføring av depotoppgaver til IKA Troms 
(IKAT).  

2. Kostnaden på kr 70 000 innarbeides i budsjettet for 2013 og 2014. 
3. Rådmannen får fullmakt til å inngå avtale.  

 
 
[Lagre]  
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170/12 Finansforvaltning - rapportering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 170/12 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret tar rapport om finansforvaltninga til etterretning. 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret tar rapport om finansforvaltninga til etterretning. 
 
 
[Lagre]  
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171/12 Valg av ny vararepresentant til generalforsamling i 
Hålogaland Kraft for perioden fram til 2015 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 171/12 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret velger …………………………. som varamedlem til styret i 
Hålogaland Kraft i kommunestyreperioden fram til 2015. 
 
Møtebehandling 
Forslag fra gruppe A v/Roy-Helge Andreassen: 
 

Hugo Salomonsen 
 
Forslag fra gruppe B v/Eva Nilssen: 
 
 Jim Kristiansen 
  
Votering 
Det ble først stemt over hvem som skulle være 1. vara: 
 

Hugo Salomonsen valgt mot 2 stemmer (Jim Kristiansen og Eva Nilssen) 
 
Jim Kristiansen ble enstemmig valg som 2. vara 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

Kommunestyret velger som 
 

1. vara Hugo Salomonsen  
2. vara Jim Kristiansen  

 
til styret i Hålogaland Kraft i kommunestyreperioden fram til 2015. 

 
 
 
[Lagre]  
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172/12 Anke tilskudd fra utviklingsfond - Hallgeir Sande 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 172/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

1. Formannskapet opprettholder sitt vedtak om et tilskudd på 50.000 kroner 
2. Formannskapet har begrensede midler til disposisjon til næringsformål og må 

derfor prioritere mellom søknadene. Det ligger ingen nedvurdering av 
fiskeriene i denne tildeling.   

 
Møtebehandling 
Dersom formannskapet opprettholder sitt vedtak skal saken opp for kommunestyret 
til behandling. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret opprettholder formannskapets vedtak om et tilskudd på kr  
50.000 kroner 

2. Ibestad kommune har begrensede midler til disposisjon til næringsformål og 
må derfor prioritere mellom søknadene. Det ligger ingen nedvurdering av 
fiskeriene i denne tildeling.   

 
 
[Lagre]  
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173/12 Søknad om tillatelse til tiltak innenfor 100-metersbeltet, 
flytebrygge 109/49 i Straumen, Alf Nilsen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 173/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet vedtar i medhold av plan- og bygningslovens § 19-2 å dispensere fra 
§ 1-8 for anlegging av flytebrygge i strandsonen i hht. søknad datert 30.04.2012 på 
eiendom gnr 109 bnr 49. 
 
Møtebehandling 
Trond-Arvid Isaksen ba om vurdering av sin habilitet, idet søker er onkel til Isaksens 
kone. Isaksen fratrådte under habilitetsvurderingen. 
 
I henhold til habilitetsreglene er Trond-Arvid Isaksen habil. 
 
Omforent forslag: 
 

1. Søknad om permanent utlegging av flytebrygge på gbnr. 109/49 avslås. 
2. Alf Nilsen gis i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å dispensere fra § 

1-8 for å anlegge flytebrygge i strandsonen på gbnr 109/49 midlertidig frem til 
31.12.2015. 

3. Tiltaket skal ikke være til hinder for fri ferdsel i strandsonen.  
 
Begrunnelse: 

Formannskapet ønsker ikke permanent å binde bruken av strand- og 
sjøarealene til fritidsformål. 

 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Trond-Arvid Isaksen er habil.  
 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
 

1. Søknad om permanent utlegging av flytebrygge på gbnr. 109/49 avslås. 
2. Alf Nilsen gis i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å dispensere fra § 

1-8 for å anlegge flytebrygge i strandsonen på gbnr 109/49 midlertidig frem til 
31.12.2015. 

3. Tiltaket skal ikke være til hinder for fri ferdsel i strandsonen.  
 
Begrunnelse: 

Formannskapet ønsker ikke permanent å binde bruken av strand- og 
sjøarealene til fritidsformål. 

[Lagre]  
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174/12 Klage dispensasjon fra forbudet mot deling og bygging i 100 
meters sonen gbnr. 109/35, Ingemunn Vang 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 174/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

1. Formannskapet opprettholder sitt vedtak i sak 52/12. 

 

2. Ibestad kommune gir Ingemunn Vang, Gnr. 109, bnr.35 tillatelse til deling etter 

§§ 1 og 12 og godkjenner fradeling av parsell på ca. 1,8 da som vist på 

vedlagte kartutsnitt. 

3. Det gis dispensasjon fra PBL § 1-8 med vilkår om at hytta ikke plasseres 

nærmere strandlinjen enn 50 meter, samt at det beholdes en buffersone med 

vegetasjon mot landbruksarealer. 

 
 
Møtebehandling 
Rådmannen trekker punktene 2 og 3 i innstillingen. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling til vedtak (med fjerning av pkt. 2 og 3) ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet opprettholder sitt vedtak i sak 52/12. 

 
[Lagre]  
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175/12 Klage på vedtak om av bruk av motorisert kjøretøy på 
barmark – Rigmor Rasmussen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 175/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

1. Rigmor Rasmussen innvilges dispensasjon etter Lov om motorferdsel i utmark § 6 

(tillatelser etter søknad) og forskriftens’ § 6 til barmarkskjøring med 

motorkjøretøy for egentransport fra parkeringsplass ved utmarksvegen og frem til 

sin hytte ved Ibestadvannet. Kjøring kan foregå med personbil, pickup eller traktor 

og følge allerede etablerte kjørespor. Det skal vises særlig aktsomhet ved kjøring 

slik at terrenget ikke blir nevneverdig forringet og unødvendig kjøring må ikke 

forekomme. 

 

Begrunnelse: Søknaden behandles etter Lov om motorferdsel i utmark § 6 og 

Forskrift til denne lov § 6. Søkeren har dokumentert et særlig behov gjennom 

fremleggelse av legeattest og parkeringsbevis for varig bevegelseshemmede. Det 

kan ikke påvises alternative transportmuligheter og kjøring dreier seg ikke om 

turkjøring. Kjøring vil kunne skje uten at det oppstår nevneverdig skade eller 

ulemper  

 

2. Det må innhentes tillatelser fra grunneiere i området før kjøring kan finne sted. 

 

Begrunnelse: Lov om motorferdsel § 10. Denne lov innskrenker ikke den adgang 

grunneier og bruker har etter gjeldende rettsregler til å forby eller begrense 

motorferdsel på sin eiendom.  

 

3. Dispensasjon gjelder frem til 31.desember 2015. 

 

Begrunnelse: Slike dispensasjoner bør bare gis for en valgperiode av gangen. 

 

Vedtaket kan påklages innen 3 uker, jfr. Forvaltningslovens bestemmelser og Forskrift og 

motorferdsel § 7. 

 

 
Møtebehandling 
Dersom formannskapet opprettholder sitt vedtak skal saken opp for kommunestyret 
til behandling. 
 
Omforent forslag om følgende: 
 

Formannskapet opprettholder sitt vedtak i sak 45/12. 
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Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

Kommunestyret opprettholder formannskapets vedtak i sak 45/12. 
 
[Lagre]  
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176/12 Styrings-, drøftings- og orienteringssaker - 
Formannskapsmøte 01.11.2012 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 176/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Styringssaken er som følgende: 
 

1. TI på TOPP 
 
Drøftingssaker er som følgende: 

 
1. Kommunekompasset, veien videre. 
2. Julegate Hamnvik. 
3. Mobildekning næringsområder. 

 
 
Orienteringssaker er som følgende: 
 

1. Rådmannen informerer om aktuelle saker. 
2. Ruteplanleggingskonferansen. 
3. Solidaritetsjoggen. 
4. Autoservice. 

 
 

Styringssaken var som følgende: 
 

1. TI på TOPP 
a) Høyhastighetsfiber – Orientering om status ved ordføreren. Det er 

avholdt et møte med Relacom om mulig utbygging. Det er videre planlagt 
et møte med Telenor, samt et eiermøte HLK i desember. Ny 
anbudsforespørsel må eventuelt legges ut, vurderes fortløpende. 

b) FV-848 – Orientering om status ved ordføreren. Det oppsatte møtet med 
Sørrollnesfisk er avholdt. Byggeleder var også til stede på møtet. 
Reguleringsplan til kommunestyret i desember. 

c) Arealplan – Orientering ved rådmannen. Arbeidet har stoppet noe opp, 
blant annet er det utfordringer med å avklare avtalen med konsulent om 
karttegningen. Konsulent uttaler ferdigstillelse av kartdel innen utgangen 
av november. Rådmannen vil ta kontakt med Hinnstein. 

d) Miljøstasjon – Orientering ved rådmannen. Det er oppstått noen 
utfordringer, blant annet er kommunens kostnader for vei inn til 
miljøstasjonen i anbudet fra HRS blitt uforholdsmessig høy. I tillegg er 
kostnadene for tett plankegjerde blitt meget høye. Sannsynlig at oppstart 
blir utsatt til våren 2013.   



 12  

e) Brannstasjon – Orientering ved rådmannen. Arbeidet går etter planen. 
f) Fortau Hamnvik – Orientering ved rådmannen. Arbeidene vedrørende 

utarbeidelse av tilbudsdokumentene er startet opp igjen, og kontakten med 
Statens vegvesen er gjenopptatt for support. Mål om at detaljplan skal 
være ferdig i januar 2013. Utfordringen er å gjennomføre resten av 
grunnerverv, og få på plass kontrakter her. 

g) Økonomi – tilpasset drift – Orientering ved rådmannen. Det er høyt press 
på dette med budsjettkontroll fremover. Det gjennomføres en 
budsjettkontroll hver måned. Høyere utgifter enn budsjettert på flere 
seksjoner, dyrere lønnsoppgjær enn avsatt lønnspott, men flere uavklarte 
poster kan bedre resultatet for 2012. 

h) Sykefravær – Orientering ved rådmannen. Det er valgt to fokusområder 
Hamnvik barnehage og Ibestad sykehjem, og en har ikke klart å være i rute 
med det planlagte arbeidet. Utfordringen fremover er å ha fokus på 
korttidsfravær og på oppfølging på individnivå. Tilbakemelding fra 
formannskapet om at det må settes opp bedre/mer mål for arbeidet. Det 
savnes fremdrift. Det må lages en liste for avholdte medarbeidersamtaler.  

i) Servicenivå – Orientering om status ved leder servicetorget Siv 
Korneliussen.  Det arbeides blant annet med rutinebeskrivelse for 
postjournal på nett (mål om dette i november/desember 2012), samt 
undersøkelser rundt tekniske løsninger. Når et gjelder arbeidet med arkiv 
er det blant annet satt opp en egen sak i dagens møte. Utfordringer i 
forhold til bemanningssituasjon, og i vurdering av nytt telefonsystem. 

j) Kommuneevaluering – Orientering ved ordføreren. Orienterte om status 
og at blant annet må resultater fra Kommunekompasset implementeres i 
organisasjonen. Dette er også satt opp som drøftingssak i dagens møte. 

 

Drøftingssaker var som følgende: 
 

1. Kommunekompasset, veien videre. 
Ordfører innleder med at det må legges en plan/struktur for det videre 
arbeidet, men det må diskuteres om hvorvidt vi har behov for mer informasjon, 
hvordan arbeidet skal organiseres videre, samt satt opp et prosesskartet – 
hvordan prosessen videre skal være. 
 
Ordfører sier videre at det bør være en referansegruppe som følger 
prosessen.  
 
Frem mot neste formannskapsmøte den 29. d.m. skal rådmannen i sammen 
med IDE-ministeren fremme et forslag med følgende innhold: 
 
- Vurdere metodikken som skal brukes.  
- Prosessen videre og se på et mulig prosesskart.   
- Er det behov for mer informasjon (grunnlagsmateriale) 
- Skal arbeidet gjøres i organisasjonen eller skal det brukes eksterne 

aktører/konsulenter. 
 
Deretter skal saken til kommunestyret den 13.12.12. 
 

2. Julegate Hamnvik. 
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Galleri kafè har sendt en henvendelse til kommunen om å gi en julegate og en 
sommergate i Hamnvik. Det er satt noen betingelser i tildelingen.  
 
Rådmannen informerte om at det blant annet er rettet en henvendelse til 
Frivillighetssentralen om hvorvidt de kan organisere arbeidet. Det er også et 
ønske om å involvere det lokale næringslivet i arbeidet.  
 
Agnes Normann møtte og informerte om foranledningen for starten av kafeen, 
og at de nå ønsker å gi noe tilbake til lokalsamfunnet – et ønske om et 
levende sentrum. Hun er positiv til at arbeidet som må gjøres skal gjøres på 
dugnad, men at det er ønskelig med hjelp fra kommunen til oppheng og 
lagring. 
 
Formannskapet er positiv til å motta gaven dersom dette involverer 
Frivillighetssentralen og det lokale næringslivet. 
 

3. Mobildekning næringsområder. 
Ordfører informerte om at det er spesielt manglende mobildekning i to 
områder; området Govika – Nord Forså og området fra Kråkrøhamn - Furnes. 
Dette er viktige næringsområder, bl.a. for Sørrollnesfisk AS og Kleiva 
Fiskefarm AS. Formannskapet gav sin tilslutning til at det arbeides videre i 
sammen med Telenor i et spleiselag for å bedre mobildekningen for disse to 
virksomhetene.  

 

Orienteringssaker var som følgende: 
 

1. Rådmannen informerer om aktuelle saker. 
Rådmannen informerte om aktuelle saker: 
- Interkommunalt samarbeid med Harstad innen barnevern, brannvern og 

IKT. 
- Budsjettarbeidet 
- Anskaffelse av IKT (nytt telefonsystem og nytt økonomisystem) 
- Tilsyn barnehage gjennomført oktober d.å. 
- Revisjonsrapport om bruk av overtid i PRO-seksjonen 
- Utlysning av stillinger  
 

2. Ruteplanleggingskonferansen. 
Det en avholdt en ruteplanleggingskonferanse i regi av Troms fylkestrafikk. 
 
Ordfører informerte om at det er fremmet forslag om endringer i rutetilbudet for 
buss i kommunen. Dette innebærer at enkelte ruter er foreslått nedlagt og nye 
er foreslått opprettet. Det er gitt tilbakemelding fra samferdselsetaten om at en 
ser positivt på forslagene og at det skal forsøkes gitt snarlig tilbakemelding. 
 
Når det gjelder hurtigbåtrutene er det spilt inn et forslag om endring på anløp 
av Engenes kl 1840 (fra Tromsø kl 1615). 
 
Videre er det ikke planlagt endringer i rutetilbudet på fergesambandet 
Stangnes – Sørrollnes.   
 



 14  

3. Solidaritetsjoggen. 
Ordfører orienterte om at solidaritetsjobben har vært avholdt, og 
engasjementet var stort.  
 

4. Autoservice. 
Ordfører orienterte om at det har vært flere som interessert i kjøp av 
Autoservice, men at enkelte har trukket seg.  
 

5. Refusjon strømregning aktivitetssentrene. 
Rådmannen informerte om at det har kommet frem en tinglyst avtale mellom 
Ibestad kommune og Rolløya Pensjonistforening. Dette innebærer at skissert 
løsning i drøftingssak fra forrige formannskapsmøte må utgå, og at det må 
gjennomføres en forhandling mellom partene. 

 
6. Ibestad kommune informerer innbyggerne 

Ordfører informerte om at han i sammen med rådmannen planlegger å ha et 
informasjonsmøte hvor man tenker å gi diverse/nyttig informasjon til 
innbyggerne. Dette tenkes avholdt i desember. 

 

Spørsmål fra formannskapet var som følgende: 
 

1. Eva Nilsen – Barnevernet 
Hvordan går det med barnevernet – status mht til behandling av sakene. 
 
Rådmannen gav en orientering. 

 
2. Jim Kristiansen – Ansattes bruk av media 

Det stilles spørsmål ved hvordan kommunalt ansatte bruker media – 
hvordan kommunen fremstilles. Det oppfordres til at ansatte 
bevisstgjøres i forhold til dette. 

 
Rådmannen svarte med at han vil følge dette opp internt, og blant ved å se 
dette opp mot omdømmeplakaten.  
 

3. Roy-Helge Andreassen – Brannvesenet 
Er vi fornøyd med den ordningen man allerede har med Salangen, blant 
annet vises det til at det ikke har vært avholdt øvelser. Hvordan er 
avtalen, og hvilke forutsetninger er lagt til grunn i avtalen? 
 
Rådmannen vil komme tilbake med et svar i neste møte. 
 

4. Roy-Helge Andreassen – Breivoll Industriområde 
Er det foretatt en utredning av området, og hva er status mht etablering 
av virksomhet der? 
 
Ordfører informerer om at entreprenøren er bedt om en mer utfyllende 
søknad, idet den er mangelfull. Søkeren har mange spennende tanker - dette 
er spennende næringsvirksomhet. Det må gjøres et grundig og godt arbeid. 
 



 15  

Rådmannen svarte at det ikke har vært kapasitet til å gjennomføre 
utredningen. 

 
 
[Lagre]  


